

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK Date: 27-06-2024 12:18:51 PM Subject: Extraordinary General Assembly</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 2024-06-27 12:18:51 PM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي للبنك الاستثماري</p>
<p>Please note that the Board of Directors of INVESTBANK has decided to hold an Extraordinary General Assembly meeting on 29/7/2024 , subject to the approval of the Companies Control Department, and the main topic of the meeting will be raising the Bank's Capital from 100,000,000 JD to 125,000,000 JD , and an invitation will be sent later accordingly ,</p>	<p>يرجى العلم بان مجلس ادارة البنك الاستثماري قد قرر عقد اجتماع هيئة عامة غير العادي بتاريخ 2024/7/29 ، وذلك خاضعا لموافقة دائرة مراقبة الشركات ، ومن اهم بنود الاجتماع رفع رأس المال من 100,000,000 دينار ليصبح 125,000,000 دينار وسيتم تزويدكم بالدعوة لاحقا .</p>
<p>27-06-2024</p>	<p>27-06-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: الاء مرقعة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقعة</p>